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Employment visa applicant
charged with bribing
immigration officers

5 December 2013

An applicant has been charged by the ICAC today (Thursday) with offering $6,000 to immigration
officers in relation to her application for an employment visa under the Admission Scheme for
Mainland Talents and Professionals (ASMTP).

Li Li-jing, 34, director-cum-shareholder of Hoi Lee Hong Kong International Limited, faces one count
of offering an advantage to public servants, contrary to Section 4(1)(a) of the Prevention of Bribery
Ordinance.

The defendant will be brought to the Eastern Magistracy for plea at 9:30 am tomorrow (Friday).

The case arose from a corruption complaint referred by the Immigration Department (ID).

At the material time, the defendant was applying for an employment visa under the ASMTP
administered by the ID. According to the scheme, Hong Kong can admit Mainland talents and
professionals possessing skills and knowledge not readily available or in shortage locally.

The charge alleges that on or about November 2, 2013, the defendant offered $6,000 to officers of
the ID involved in her application for entry for employment as a professional in Hong Kong under the
ASMTP as a reward for expediting and approving her application.

The ID has rendered full assistance to the ICAC during its investigation.
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廉署起訴就業簽證申請人涉嫌行賄

入境處人員

2013年12月5日

廉政公署今日(星期四)落案起訴一名「輸入內地人才計劃」申請人，控告她涉嫌就其就業簽證申請向入
境事務處人員提供六千元賄款。

李麗京，三十四歲，海麗香港國際有限公司董事兼股東，被控一項向公職人員提供利益罪名，涉嫌違
反《防止賄賂條例》第4(1)(a)條。

被告將於明日(星期五)上午九時三十分被帶往東區裁判法院答辯。

廉署早時接獲入境事務處轉介的貪污投訴，調查其後揭發上述涉嫌罪行。

被告於案發時正透過入境事務處的「輸入內地人才計劃」申請就業簽證。根據有關計劃，香港可以輸
入擁有本港缺乏或無法即時提供的專業知識和技能的內地優秀人才和專業人才。

控罪指被告涉嫌於或約於二○一三年十一月二日，向多名涉及處理她根據「輸入內地人才計劃」提交
的專業人士來港就業申請的入境事務處人員，提供六千元作為加快處理及批准有關申請的報酬。

入境事務處在廉署調查案件期間提供全面協助。
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